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Es dona compte de que 110 es va obtenir 1111 ré
sultat satisfactori en les gestions realitzades prop 
de la General itat referent al Decret del Dépar
tement d’ Economía de la General itat créant la 
Junta que lia d’estudiar la lleî de coopératives i 
mutual itats.

Es passa a tractar dels serveis del Sindicat :

Çaixa de Beneficencia : El. Dr. Brossa mani
festa als Srs. Consellers que cada dia es fan més 
extensives les demandes de subvendons per part 
dels familiars de companys morts i desvalguts i 
creu que, donada la molla nécessitât que deixen 
entreveure els informes que la Caixa de Benefi
cencia obté respecte la situado dels demandais, 
convindria concedir un xic més d’amplitud a les 
quantitats que es concedeixen. A  proposta del 
Dr. Fornells, s ’acorda concedir un ampli vot de 
con fiança, en aquest sentit, al Dr. Brossa.

El Dr. Brossa dona compte del convingut per 
la Comissió en la seva darrera reunió que lia cé
lébrât i, de conformitat amb el que proposa, s ’a
corda concedir les següents subvención s :

A  la Sra. P. M, 50 ptes., durant 3 niesos; or
íes M. i L. F., 50 ptes., durant 6 niesos ; Dr. J . 
C., ampliáció de la subvenció que tenia concedida
de 150 ptes. fins a 200, per durant 6 niesos; doc
tor L 1 : C., 150 ptes, per 6 niesos; Vda. G., 50 
pesstes, ]>cr 3 mesos ; Vda. S., augment de la sub
venció fins a 100 ptes., per durant 6 mesos; T. S., 
Vda. de G., 100 ptes., per durant 3 mesos.

Secció 30 primer s dies de maloltia : El Dr. Mon- 
né, com a président de la Comissió que cuida d’a- 
quest servei, dóna compte del résultat de la dar
rera reunió i, com es de consuetud, sacorda regis
tras les següents altes de soci :

Grup I, del número 446 al 454.
Grup I í, del número 400 al 409.
Grup III, del número 328 al 355.
Grup IV , del número 247 al 253.
Grup V, del número 224 al 230.

Butlletí: Es continua el canvi d’impressions ini
cia t en la sessió del dia 29 de juny referent a la 
conveniència de donar una nova orientació al por- 
tant-veu del Sindicat per tal que correspongui a 
la importànçia i necessitats actuals del Sindicat.

Després d’una amplia, deliberado, en la qual 
intervenen tots els reunits i en el curs de la qual 
es fa constar repetidament la satisfacció de tots 
els Consellers per la tasca del Comité de redacció

i d’una manera especial al seu director Dr. Prou- 
basfa, que durant molts anys ha estât 1 anima i la 
guia d aquesta publicació, s ’acorda que, per a do
nar 1111 carácter encara més oficial al B u t l l e t í . 

s’encarregui de la seva direeciô d’ara endavant el 
seiiyor President del Sindicat.

Pres aquest acord, es fa constar perunanimitat 
el pergon agraïment del Conseil pel que fins avui 
i durant prop de deu anys ha estât el director, 
Dr. Felip Proubasta i Mas ferrer, la tasca enorme 
i profitosa del qual niereix la més sincera feli
citaci ó de tots els reunits.

A  proposta del Dr. Fornells, s’acorda per una- 
nimitat que per tal de testimoniar ben visiblement 
al Dr. Proubasta la gratitud del Conseil i per tal 
que quedi el record merescut ele la seva actuado, 
quedi nomenat Director Honorari.

A continuació se’examinen els altres càrrecs del 
Comité rie Redacció i és dóna compte de la di- 
missió irrevocable del Redactor en Cap Dr. Bre- 
mon, per motius particulars molt atendibles.

Es canvien impressions sobre els nomenaments 
que cal fer i s ’acorda que el Comité de Redacció 
del B u t l l e t í  quedi constituât de la següent ma
nera :

C O M ITE DE R ED A C C IO  D E L  B U T L L E T I

Director : Sr. President del Sindical.
Redactor en Cap: Dr. Salvador Vives i Casa- 

joana.
Administrador : Dr. Modest Tost i Punyet.
Revista de Revistes: Dr. Miquel Cabeza i 

S anisó.
Redactors de Medicina social: Dr.s Emili Mira 

i López i Josep Alsina i Bofill.
Secció Oficial : Srs. Secretaris.
S ’acorda oficiar a les Institucions i al Collegi 

de Metges de Barcelona perqué nomeiiin el Dele
gat que lia de representar-los en el Comité de 
Redacció.

Residencia d' Estudiants.— El Dr. Sellas dóna 
compte de qué en el dia d’ahir havia de tenir Hoc 
la reunió que s’acordà en la sessió passada entre 
el patronat de la Residència i els Consellers que 
va delegar el Conseil, i que, per trobar-se fora la 
quasi totalitat dels que havien d’assistir-hi, 110 es 
va poder celebrar i que, per tant, 110 es va poder 
celebrar i que, per tant, 110 es va poder fer res
tudi que havia acordat el Conseil. Després d’un


